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Skutečný příběh, je mi líto jeho rodiny. Přesně toto marihuana dělá, je to čiré zlo.
Pořád jste pro legalizaci?

Většina „uživatelů“ marihuany přechází časem na tvrdé drogy!

http://www.facebook.com/photo.php?fbid=106452952848845&set=a.106452939515513.13925.104868469673960&type=1&ref=nf

